
Protokół z posiedzenia 

XIV sesji Rady Seniorów w Kowarach, która odbyła się 23 listopada 2021 o godzinie 15.00 

w Miejskim Klubie Seniora w Kowarach. 

W dniu 23 listopada 2021 w Kowarskim Klubie Seniora zebrała się Rada Seniorów o godzinie 

15:00. Zebranie miało się odbyć w Urzędzie Miasta w Kowarach o godzinie 10, ale z powody 

COVID zebranie przeniesiono. 

W zebraniu uczestniczyli członkowie Rady: 
1. Krystyna Ratajska -przewodnicząca 
2. Mariola Demczur 
3. Regina Nadziejko 
4. Barbara Schademam 
5. Irena Domańska 
6. Edward Matczuk 
 

Nieobecny: 
1.Jan Wojdan   

Porządek zebrania: 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Informacja przedstawiciela Rady Seniorów Kowary w Radzie Seniorów Powiatu Karkonoskiego. 
4.Relacja ze szkolenia w sprawie dostępności. 
5.Rozliczenie dofinansowania za rok 2021 z Urzędu Miasta w Kowarach. 
6.Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1 Posiedzenie otworzyła i przywitała zebranych Krystyna Ratajska. 

Ad 2.Przewodnicząca przeczytała porządek zebranie . Został on  jednogłośnie zatwierdzony .  

Ad 3.Informacje o Radzie Seniorów Powiatu Jeleniogórskiego przedstawiła Regina Nadziejko , która 
jest sekretarzem w Radzie Seniorów Powiatu Jeleniogórskiego. Poinformowała o spotkaniu, które 
odbyło się 21 listopada 2021 w Jeleniej Górze. Przedstawiła zasady konkursu "Aktywny senior plus" . 
Każda organizacja może zaproponować jedną osobę do konkursu. Przewodnicząca za proponowała  
że z Kowary będą brały udział w tym konkursie. Rada poprosiła Reginę Nadziejko o interwencję w 
sprawie  rozkładu jazdy  PKS na bardziej czytelny . 
 
Ad 4.Relację ze szkolenia w sprawie dostępności plus  przedstawiła Regina Nadziejko .W szkolenie 
odbyło się w Pokrzywnej w którym uczestniczyły trzy województwa .Tematem szkolenia była ustawa 
o dostosowaniu budynków i pomieszczeń dla osób niepełnosprawnych. 
 
Ad 5. Rozliczenie dofinansowania za rok 2021 z Urzędu Miasta w Kowarach przedstawiła 
przewodnicząca. Poinformowała : 
Rada w planie miała 2.000 złotych wydała:                          
- 200 złotych na wyjazd na kongres do Krakowa/ zwrot za bilety dla 2 osób/ 
- 100 złotych na kwiaty na 11 listopada 
została kwota 1.700 złotych 



Przewodnicząca zaproponowała przeznaczyć kwotę 1700 złotych na dwa kluby  Stowarzyszenie 

Kowarski Klub Seniora i Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów w Kowarach. Każdy klub sam 

opracuje regulamin na paczki żywnościowe i zostaną  wystawione 2 faktury.  

Po dyskusji uzgodniono że:  

- 900 złotych dostanie Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów w Kowarach 

- 800 złotych dostanie Stowarzyszenie Kowarski Klub Seniora 

 
Ad 6. Przewodnicząca poinformowała że dochodzą sygnały o lekceważącym podejściu lekarzy przy 
ulicy Jeleniogórskiej do pacjenta. 
 
Ad 7. Przewodnicząca zakończyła posiedzenia o godzinie 16.25 . 
 
 
 
Protokołowała sekretarz                                                                Przewodnicząca Rady Seniorów 
Mariola Demczur                                                                              Krystyna Ratajska 
 


